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BR.0002.20.2016          PROTOKÓŁ NR XX.2016 

 

z obrad XX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Przedborzu, odbytej w dniu 30 marca 2016 

roku w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Przedborzu 
 

 

W sesji udział wzięli radni według załączonej listy obecności. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Pani Wiesława Janosik – Sekretarz Miasta Przedborza 

Pani Elżbieta Młynarczyk – Skarbnik Miasta Przedborza  

Pan Miłosz Naczyński – Burmistrz Miasta Przedborza 

Pan Tadeusz Michalski – Dyrektor Muzeum Ludowego w Przedborzu 

Mieszkańcy miasta  

 

Ad. 1. 

Obrady XX sesji Rady Miejskiej w Przedborzu w dniu 30 marca 2016 roku 

rozpoczęły się o godz. 13.10 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej, radny Krzysztof Zawisza.                          

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W obradach uczestniczyło 14 

radnych (nieobecność usprawiedliwiona radnej Olejnik). 

 

 Ad. 2 

Przewodniczący Zawisza odczytał porządek obrad (przekazany radnym), po czym 

zgłosił wniosek o rozszerzenie punktu 6 o następujące podpunkty: 

j) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/190/12 Rady Miejskiej w przedborzu z dnia 19 

października 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych 

przewoźnikom i operatorom oraz zasad i warunków korzystania z tych przystanków, 

k) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej nadania imienia Wojciecha Lange 

zabytkowemu parkowi położonemu w Przedborzu przy ul. Trytwa 
 

Nie zgłoszono innych wniosków, więc Przewodniczący Zawisza poddał pod 

głosowanie porządek obrad z uwzględnieniem jego rozszerzenia. 
 

Porządek XX sesji został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami Rady. 

5. Sprawozdanie z  działalności Komisji Rady w okresie między sesjami. 

6. Rozpatrywanie projektów uchwał i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przedbórz na lata 2016-2023, 

b) w sprawie zmiany budżetu Gminy Przedbórz na rok 2016, 

c) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Przedbórz w 2016 r. 

d) w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/118/15 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 30 listopada 

2015 r. w sprawie uchwalenia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Przedbórz 2015-2020” 

e) w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Przedborzu na rok 2016, 

f) w sprawie planu i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2016, 

g) w sprawie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w   Przedborza 
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h) w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Przedborza 

i) w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę skierowaną do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi na Uchwałę Nr V/24/15 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 

29.01.2015 r. zmieniającą Uchwałę Nr XXVIII/193/12 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 

19.10.2012 w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Przedbórz na lata 2013-2017” 

j) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/190/12 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 19 

października 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych 

przewoźnikom i operatorom oraz zasad i warunków korzystania z tych przystanków, 

k) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej nadania imienia Wojciecha Lange zabytkowemu 

parkowi położonemu w Przedborzu przy ul. Trytwa 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie obrad.   

 

Ad. 3 Protokoły z sesji Rady Miejskiej odbytych w dniach 28 stycznia i 1 marca 2016  

r. zostały przyjęte – bez odczytywania w trakcie sesji. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami Rady 

Miejskiej złożył Burmistrz Miasta. 

Nie zgłoszono pytań do złożonej informacji. 

Przedmiotowa informacja w załączeniu. 

 

Ad. 5  

Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady w okresie miedzy sesjami 

przedstawił Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich – radny Zenon Juśkiewicz 

 Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej złożył Przewodniczący Komisji 

radny Tadeusz Stępień.   

Nie zgłoszono pytań. 

Przedmiotowe sprawozdania w załączeniu do protokołu. 

 

 Ad. 6 

a) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Przedbórz na lata 2016-2023 

Objaśnienia do wprowadzonych zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej stanowią 

załącznik do protokołu. 
 

Wobec braku pytań w przedmiocie projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

go pod głosowanie. 

Wynik głosowania był jednogłośny – 14 głosów za. 

Uchwała Nr XX/129/16 została podjęta i przekazana do realizacji Burmistrzowi 

Miasta Przedborza. 

 

b) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Przedbórz na rok 2016. 

Uzasadnienie do wprowadzonych zmian w budżecie stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nie wnieśli pytań w przedmiocie projektu uchwały, więc Przewodniczący Rady 

poddał go pod głosowanie. 

Wynik głosowania był jednogłośny – 14 głosów za. 
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Uchwała Nr XX/130/16 została podjęta i przekazana do realizacji Burmistrzowi 

Miasta Przedborza. 

 

c) Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Przedbórz w 2016 r. 
 

Aktem prawnym regulującym postępowanie ze zwierzętami bezdomnymi jest ustawa 

z dnia 21 sierpnia 1997 roku. o ochronie zwierząt (Dz. U. z 2013 r.  poz. 856 ze zm.).  Art. 

11a ww. ustawy zobowiązuje radę gminy do określania w drodze uchwały, corocznie do 

dnia 31 marca, programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt. Stanowi to wypełnienie obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym 

zwierzętom przez gminę, wynikającego z art. 11 ust. 1 ww. ustawy. Obligatoryjne 

uchwalanie przez gminy ww. programów ma na celu m.in. ograniczenie bezdomności 

zwierząt.        

Celem Programu zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy jest:  

- zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom, 

- poszukiwanie nowych właścicieli dla bezdomnych zwierząt, 

- odławianie bezdomnych zwierząt,  

- zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych                     

z udziałem zwierząt; 

- zapewnienie miejsca dla zwierząt gospodarskich w gospodarstwie rolnym; 

- sprawowanie opieki nad kotami wolno żyjącymi, w tym ich dokarmianie; 

- czipowanie bezdomnych psów w schroniskach oraz ich kastracja i sterylizacja; 

- ograniczenie populacji bezdomnych zwierząt oraz kotów wolno żyjących poprzez kastrację         

i sterylizację; 

- edukacja mieszkańców Gminy w zakresie opieki nad zwierzętami. 

 Radni nie wnieśli pytań do projektu uchwały, więc Przewodniczący Rady 

poddał go pod głosowanie. 

Wynik głosowania był jednogłośny – 14 głosów za. 

Uchwała Nr XX/131/16 została podjęta i przekazana do realizacji Burmistrzowi 

Miasta Przedborza. 

 

d) Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr 

XVI/118/15 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 30 listopada 2015 r. w sprawie uchwalenia 

„Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Przedbórz 2015-2020”, który przygotowano ze 

względu na uwagi Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej            

w Łodzi. Pozytywnie zaopiniowany dokument przez Fundusz jest wymaganym załącznikiem  

do pozyskiwania  funduszy unijnych w latach 2014 – 2020, między innymi na 

termomodernizację budynków, transportu publicznego czy wdrażania odnawialnych źródeł 

energii. 

Radni nie wnieśli pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie. 

Wynik głosowania był jednogłośny – 14 głosów za. 

Uchwała Nr XX/132/16 została podjęta i przekazana do wykonania Burmistrzowi 

Miasta Przedborza. 

 

e) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie w sprawie planu 

pracy Rady Miejskiej w Przedborzu na rok 2016 i poddał go pod głosowanie. 
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Uchwała Nr XX/133/16 została podjęta jednogłośnie. 

 

f) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie planu i kontroli 

Komisji Rewizyjnej na rok 2016 i  poddał go pod głosowanie. 

Uchwała Nr XX/134/16 została podjęta jednogłośnie. 

 

g) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie planów pracy 

Komisji Rady Miejskiej w   Przedborza i  poddał go pod głosowanie. 

Uchwała Nr XX/135/16 została podjęta jednogłośnie. 

 

h)  Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na Burmistrza Miasta Przedborza. 

Skargę złożono w związku z zawieraniem umów zleceń z pracownikami Referatu 

Spraw Obywatelskich Urzędu Miejskiego w Przedborzu na sporządzanie spisów wyborców 

na okoliczność wyborów prezydenckich i parlamentarnych oraz referendum w roku 2015. 

Uzasadnienie do uznania skarbi za bezzasadną stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Chudy wyraził zdanie, iż nie ma nic przeciwko, aby pracownicy referatu spraw 

obywatelskich otrzymali wynagrodzenia za czynności wyborcze, ale nie w formie 

wynagrodzenia wskutek zawarcia umowy zlecenia. Dlatego w tej sprawie wstrzyma się 

podczas głosowania nad uchwałą. 

Pan burmistrz odpowiedział, że umowy były zawierane z Gminą, którą reprezentuje 

burmistrz, a umowy o proce zawierane są z Urzędem Miejskim, którego kierownikiem jest 

również burmistrz. Zatem są to dwie odrębne umowy. Pieniądze należą się pracownikom za 

wykonywane dodatkowe zadania. 

Pani Młynarczyk Skarbnik Miasta Przedborza dodała, iż we wcześniejszych latach 

Krajowe Biuro Wyborcze dokonywało kontroli tych wydatków i nie wniosło zastrzeżeń do 

umów zleceń w tym zakresie. Pani skarbnik podkreśliła, że jest to dotacja, z której Gmina 

zobowiązana jest się rozliczyć, a niezgodnie wydatkowana podlegałaby zwrotowi. 

Następnie prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr XX/136/16 została podjęta (9 głosów za, 5 głosów wstrzymujących się). 

 

i) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie w sprawie wniesienia 

odpowiedzi na skargę skierowaną do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi na 

Uchwałę Nr V/24/15 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 29.01.2015 r. zmieniającą 

Uchwałę Nr XXVIII/193/12 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 19.10.2012 w sprawie 

przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Przedbórz na lata 2013-2017” 

Odpowiedz na skargę stanowi załącznik do protokołu. 

Radna Ocimek wyraziła zdanie, iż data 01.04.2015 – wydanie Zarządzenia - jest 

kombinowaną datą. 

Następnie Przewodniczący Zawisza poddał pod głosowanie w/w projekt. 

Uchwała Nr  XX/137/16 została podjęta (9 głosów za, 1 głos przeciw, 4 głosy 

wstrzymujące się). 

 

j) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXVIII/190/12 Rady Miejskiej w Przedborzu z dnia 19 października 2012 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych przewoźnikom i operatorom oraz 

zasad i warunków korzystania z tych przystanków. 
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Zmiana Uchwały dotyczy zwiększonej liczby przystanków na terenie Gminy. 

Uchwała Nr XX/138/16 została podjęta jednogłośnie. 

 

 k) Przewodniczący Zawisza odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej nadania imienia Wojciecha Lange zabytkowemu parkowi położonemu                                  

w Przedborzu przy ul. Trytwa oraz uzasadnienie do projektu. 

Uchwała Nr XX/139/16 została podjęta (7 głosów za, 5 głosów wstrzymujących się). 

W trakcie głosowania nieobecni byli radni: Obarzanek i Mroziński). 

 

W tej części ogłoszono przerwę, po której wznowiono obrady. 

 

Ad. 7,8,9 

 

Przewodniczący Zawisza odczytał podania: 

- Państwa       dotyczące prośby o zamontowanie latarni we wsi Piskorzeniec. 

 Stwierdzono, iż nie ma tam linii energetycznej, należy wykonać pełną dokumentację i 

realizować zadanie od podstaw. W tej chwili budżet Gminy nie uwzględnia środków na to 

zadanie. 

- Komendy Powiatowej Policji w Radomsku dotyczące dofinansowania zakupu samochodu 

dla Policji 

 Stwierdzono, iż obecnie budżet Gminy nie dysponuje środkami, które można byłby 

przeznaczyć na dofinansowanie zakupu samochodu. 

- Pana Henryka Kowalczyka, który zwrócił się o założenie lamp ulicznych w miejscowości 

Kajetanów 

Pan burmistrz odpowiedział, że uzupełnianie oświetlenia ulicznego realizowane 

będzie sukcesywnie w miarę uzasadnionych zgłoszeń. 

- Państwa       z m. Mojżeszów w sprawie rozbudowy wodociągu 

Pan burmistrz powiedział, iż  zadanie to należy rozpocząć od zabezpieczenia środków 

na wykonanie dokumentacji technicznej na budowę wodociągu. Zaznaczył, iż w tym 

momencie budżet gminy nie posiada środków na ten cel. Dodał, że jeśli się pojawią wolne 

środki budżetowe, realizacja tego zadania nastąpi w drugim półroczu 2016 r. 

Przewodniczący Zawisza sugerował, aby podczas zebrania sołeckiego zaproponować 

mieszkańcom Mojżeszowa przeznaczenie środków z funduszu sołeckiego na wykonanie 

przedmiotowego zadania. 

- Towarzystwa Miłośników Przedborza w sprawie dofinansowania druku wspomnień 

Konstantego Kozakiewicza. 

Obecnemu na sali Panu     zaproponowano  złożenie oferty realizacji 

zadania publicznego w ramach ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie. 

- Spółdzielni Mieszkaniowej w Przedborzu dotyczące dofinansowania zakupu urządzeń 

siłowni zewnętrznej. 

Pan burmistrz odpowiedział, informuję, iż Gmina Przedbórz nie ma możliwości 

prawnych finansowania zadania realizowanego na nieruchomości niebędącej jej własnością. 
 

Radny Koski zapytał jak w gminie  trwają przygotowania do wdrożenia Programu 

Rodzina 500 plus? 

Pan burmistrz odpowiedział, ze w tym celu zatrudniono osobę do obsługi programu. 



 6 

Radny Koski zapytał, czy wskazano już osobę, która będzie pełnić obowiązki 

Dyrektora SPZOZ-u? 

Pan burmistrz odpowiedział, że obecnie obowiązki te pełni Z-ca Dyrektora, który jeśli 

wyrazi zgodę na okres dwóch miesięcy będzie pełnił obowiązki Dyrektora SPZOZ-u 

Radny Koski zwrócił się z prośbą o poinformowanie członków Rady Społecznej, kto 

będzie kierował SPZOZ-em? 

Radny zapytał, czy jest już porozumienie z właścicielem działki sąsiadującej                          

z parkiem przy ul. Trytwa w sprawie usytuowania szaletu publicznego? 

Pan burmistrz odpowiedział, że jest ustna zgoda. 

Radny Jarosz zapytał, kiedy będzie robiony chodnik w Kajetanowie? 

Pan burmistrz odpowiedział, że tym zadaniem Gmina zajmie się w przyszłym roku, 

po zakończeniu prac w Górach Mokrych. 

Radny Wnuk zapytał, czy będzie robiona nakładka na odcinku drogi w m. Borowa 

 Pan burmistrz odpowiedział, że jeśli tak zadecydowano na spotkaniu sołeckim, to 

zadanie takie będzie realizowane. 

Radny Dziuba wnioskował o wycinkę krzaków w pasie drogowym przy drodze do m. 

Zuzowy. 

 Przewodniczący Zawisza zwrócił uwagę na problem śmieci znajdujących się przy 

drodze do Włoszczowy (za cmentarzem). Prosił o interwencję w tej sprawie. 

Przewodniczący wnioskował o wycinkę topoli znajdujących się przy boisku MKS 

Pilica. 

Pan burmistrz odpowiedział, iż była wydana zgoda na wycinkę tych drzew. 

Przewodniczący Zawisza zwrócił też uwagę na poluzowaną pokrywę studzienki 

kanalizacyjnej w ul. Warszawskiej. 

 

Ad. 10 

  W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Zawisza zakończył 

XX sesję Rady Miejskiej. Obrady trwały do godz. 16.05 

 
 

 
 

Protokół sporządziła:       Przewodniczący Rady Miejskiej 

insp. ds. obsługi rady        w Przedborzu 

    Barbara Kowalik                    Krzysztof Zawisza 

 

 


